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Sisältö

.

Kannen valokuvassa on kahvihetki Mikkelissä.
Kuva on 1950–1960-luvulta
ja sen otti Rauha Wallenius.
Hän oli mikkeliläinen valokuvaaja.
Kuva kuuluu Suur-Savon museon kokoelmaan.
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Tutustu Mikkelin historiaan
Suur-Savon museo sijaitsee osoitteessa 
Otavankatu 11
50130 Mikkeli.
Se esittelee ja säilyttää Mikkelin seudun historiaa. 

Museon ensimmäisessä kerroksessa on näyttely, 
joka vaihtuu kerran vuodessa. 
Toisessa ja kolmannessa kerroksessa 
voit nähdä vanhoja esineitä, 
jotka liittyvät Mikkelin menneisyyteen.

Suur-Savon museon museokaupasta 
voit ostaa kirjoja, postikortteja 
ja lahjatavaroita. 
Museokauppaan on vapaa pääsy.

Suur-Savon museossa voit nähdä
muun muassa käsitöihin liittyviä esineitä.
Kuva: Harri Heinonen
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Pitäjänmakasiinista museoksi
Suur-Savon museon rakennus on yli 170 vuotta vanha.
Se valmistui vuonna 1848. 
Rakennus oli ennen pitäjänmakasiini. 
Pitäjänmakasiini tarkoittaa varastoa, 
johon kerättiin hyvinä aikoina viljaa ja siemeniä. 

Huonoina aikoina ihmiset saivat makasiinista viljaa
syötäväksi ja viljeltäväksi. 
Jos joku sai pitäjänmakasiinista viljaa, 
hänen piti maksaa siitä korkoa. 
Pitäjänmakasiini oli siis eräänlainen pankki. 
Rakennus on ollut museo vuodesta 1960 lähtien. 

Suur-Savon museo sijaitsee vanhassa rakennuksessa.
Kuva: Harri Heinonen



Kaksi sairaanhoitajaa juo kahvia
Mikkelin lääninsairaalan asuntolassa.
Valokuva on 1940–1950 -luvulta
ja se kuuluu Suur-Savon museon kokoelmaan.

Sumppia ja sajua –
Kahvin ja teen historiaa 
9.5.2025–7.3.2026

Suur-Savon museon  vaihtuva näyttely
kertoo kahvin ja teen historiasta.
Sumppi on puhekieltä 
ja tarkoittaa kahvia.
Saju taas tarkoittaa teetä.

Näyttelyssä on esillä paljon astioita
1800-luvulta 2000-luvulle.
Voit myös nähdä vanhoja kahvin ja teen myyntipakkauksia
Esillä on myös esineitä,
jotka liittyvät kahvin ja teen valmistukseen.
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Saavutettavuus

Kohde ei ole esteetön.
Kohteessa ei ole hissiä.
Kohteessa on oma pysäköintialue

Henkilökohtainen avustaja 
pääsee ilmaiseksi mukaan museoon. 
Opas- tai avustuskoira 
saa tulla mukaan näyttelyyn.

Tule vierailulle!

Osoite

Otavankatu 11
50130 Mikkeli

Pääsymaksu

Aikuiset 5 €
Eläkeläiset, opiskelijat ja työttömät 4 €
Alle 18-vuotiaat ilmaiseksi
Vapaa pääsy Museokortilla
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Poikkeavat aukioloajat

Mikkelin kaupungin museot 
ovat kiinni juhlapyhinä:

Pääsiäinen 18.–21.4.2025

Vappu 1.5.2025
Helatorstai 29.5.2025
Juhannus 20.–22.6.2025
Itsenäisyyspäivä 6.12.2025
Joulu 24.–26.12.2025
Uuden vuoden päivä 1.1.2026
Loppiainen 6.1.2026

Juhlapyhien aattoina 
museo menee kiinni kello 16.

Aukioloajat

9.5–31.8.2025
Museo on auki 
tiistaista lauantaihin kello 10–17.
Museo on suljettu maanantaisin ja sunnuntaisin.

1.9.2025–7.3.2026
Museo on auki 
keskiviikkoisin ja lauantaisin 10–17.
Museo on suljettu muina päivinä.
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Yhteystiedot
Sähköposti: museot@sivistys.mikkeli.fi
Puhelinnumero: +358 40 129 5090 
Vastaamme arkisin kello 9–15.
Toimistomme on kiinni juhlapyhinä.

Voit myös seurata meitä sosiaalisessa mediassa.

Instagram: 
@mikkelinkaupunginmuseot
https://www.instagram.com/mikkelinkaupunginmuseot/

Facebook:
https://www.facebook.com/suursavon.museo/

Kuvassa on vanha polkupyörä,
jonka voit nähdä Suur-Savon museossa.
Kuva: Harri Heinonen

https://www.instagram.com/mikkelinkaupunginmuseot/
https://www.facebook.com/suursavon.museo/

